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 עו"ד יוסף סגל

 זיצריעקב רו"ח 

 

 על סדר היום:

 .2017עדכון תקציב  .1

 

 פ ר ו ט ו ק ו ל

 

ערב טוב לכולם. אני שמח לפתוח את הישיבה שלא מן המניין. עדכון  ע:”י. פרץ, רה

 תקציב. רו"ח יעקב זיצר בבקשה.

, אנחנו מבקשים 390,5-ערב טוב לכולם. התקציב שלנו מסתכם ל ח זיצר:”רו

 ₪. מיליון  16,8, כאשר הגידול הוא של 407,3-להגדיל אותו ל

 וחה וארנונה. ההכנסות זה משרד החינוך ומשרד הרון חלק גדול מ 

, שכרלך לכיוון הפעולות ופחות בנושא של הימבחינת ההוצאות יותר  

אין כמעט גידול. חלק גדול מההוצאה הולך לכיוון החינוך. הכללי  בשכר

 145עם  2017מה שאנחנו יכולים לראות שאנחנו צופים תקציב של 

ם אני לרווחה. כלומר א₪ מיליון  54לחינוך ועוד סדר גודל של ₪ מיליון 

אפשר לראות שהחינוך ומנטרל את ההנחות, את פירעון המלוות  נטרלמ

 התקציב.אחוז מ 50-יותר מוהרווחה לוקחים 

אנחנו מקבלים גם הכנסות ממשרד הרווחה שיכסו חלק גדול מהפעילות  

של הרווחה וגם נקבל ממשרד החינוך הכנסה נוספת שתכסה חלק גדול 

 מפעולות החינוך.

כאשר ₪, מיליון  407,3תקציב של אנחנו מבקשים שיעשו לסיכום  

 כמו שפורט בטבלה. 16,8הגידול הוא 

 כן, מישהו מבקש להתייחס? ע:”י. פרץ, רה

מיליון ובהוצאות יש רק  29,400הארנונה היא שמה בצד של ההכנסות  מ. טולדנו:

 מיליון. 29

דין / ועדה, אבל הנחות ארנונה הן מורכבות מהנחות שניתנות עפ"י  ח זיצר:”רו
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י דין, כאשר ההנחות שניתנות נרשמות גם כהכנסה וגם בעיקר עפ"

כהוצאה. אבל בהנחות עצמן יש גם מרכיב של מימון בגין אלה 

 29,4-אז הפער של בין ה ,עושים כל מיני הסדרים או שמשלמים מראש

 400מיליון יש  1,420-כלול פה בהוצאות המימון בתוך ה 29-לפער של ה

אלף שקל שזה הפער, כי את המימון משרד הפנים לפני כמה שנים עשה 

את הנחות הארנונה שנובעות מהמימון שינוי ואמר אני רוצה לראות 

 בתור הוצאת מימון ולא לראות אותה פה. 

 מיליון.  1,420-הם חלק מה 400-, ה29,4ופה  29רואה לכן פה אני אז  

אוקי. יש עוד מישהו שמבקש להתייחס? טוב, אני מבקש לאשר את  ע:”י. פרץ, רה

  כפי שהוא הובא ע"י רו"ח יעקב זיצר. 2017עדכון תקציב 

כמפורט בדף המצורף.  2017מאשרים את עדכון תקציב העירייה לשנת  

 מודה לכולם.. אני אושר פה אחדמי בעד? 

 

 סוף הישיבה
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 עו"ד יוסף סגל

 

 על סדר היום:

 אישור החלטות ועדת כספים: .1

 הגדרה ועדכון מקורות מימון תב"ר בי"ס אלונים. א. 

 ₪.  6,063,000משרד החינוך  

הלוואה עומדת בעינה ₪(  6,000,000)הקטנה של ₪  2,000,000קרנות הרשות  ב. 

 ₪ 9,000,000של 

 ₪.  8,000,000. מקרנות הרשות כון מקורות מימון תב"רדע ג. 

 לאחר ₪ 39,932,000, תוספת בסכום של הגדלת תב"ר הקמת בנין העירייה ד. 

 כל הקרנות: השלמת

 ₪מיליון  6,469ממשרד הפנים  

 ₪מיליון  18,975קרנות הרשות  

 ₪מיליון  10תקציב העירייה  

 ₪אלף  500כופר חניה  

 ₪  98,028,000סך הכול  

 11,000,000 עדכון מקורות מימון לתב"רים המפורטים ברחובות שונים בסך של ה. 

 לפי הפירוט הבא:₪ 

 ₪. מיליון  14רח' שיבת ציון  

 ₪. מיליון  10 מרכז העיר 

 ₪. מיליון  3וזיקות הנאה בסך של  

 . 2017לאגודה למלחמה בסרטן לשנת ₪  1,000אישור תרומה שנתית בסך   ו. 

הסמכת עובד העירייה, מר רונן רוזנפלד, סגן הגזברית למלא את מקומה של גזברית  .2

כויות העירייה, הגב' אסתר אברמסון, בזמן היעדרותה הזמנית, לרבות הענקת סמ 

   חתימה עפ"י דין. 

 לפיתוח קרית אתא בע"מ,  מינוי נציגת ציבור כחברת דירקטוריון בחברה הכלכלית .3

 הגב' קרן בכור טייטלמן. 

אישור הסכם עם המועצה האזורית זבולון לתוכנית מתאר כוללנית, ובה שינוי  .4
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 א למועצה האזורית זבולון.אתגבולות שיפוט בין עיריית קרית  

 

 ו ט ו ק ו ל פ ר

 

 אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שמן המניין.  ע:”י. פרץ, רה

 

 אישור החלטות ועדת כספים: .1

 ₪.  6,063,000משרד החינוך  הגדרה ועדכון מקורות מימון תב"ר בי"ס אלונים.  א.

 הלוואה עומדת בעינה של ₪(  6,000,000)הקטנה של ₪  2,000,000קרנות הרשות  ב.

9,000,000 .₪ 

 ₪.  8,000,000עדכון מקורות מימון תב"ר. מקרנות הרשות  ג.

השלמת  לאחר ₪  39,932,000הגדלת תב"ר הקמת בנין העירייה, תוספת בסכום של  ד.

 כל הקרנות:

 ₪מיליון  6,469ממשרד הפנים 

 ₪מיליון  18,975קרנות הרשות 

 ₪מיליון  10תקציב העירייה 

 ₪אלף  500כופר חניה 

 ₪  98,028,000סך הכול 

₪  11,000,000עדכון מקורות מימון לתב"רים המפורטים ברחובות שונים בסך של  ה.

 לפי הפירוט הבא:

 ₪. מיליון  14רח' שיבת ציון 

 ₪. מיליון  10מרכז העיר 

 ₪. מיליון  3וזיקות הנאה בסך של 

 . 1720לאגודה למלחמה בסרטן לשנת ₪  1,000אישור תרומה שנתית בסך   ו.

על סדר היום אישור החלטות ועדת הכספים. הגדרה ועדכון מקורות  י. פרץ, רה"ע:

מיליון, אישור של משרד  6,063ס אלונים. משרד החינוך מימון תב"ר בי"

 6מיליון שקל בהקטנה של  8קרנות הרשות ₪. מיליון  6,063-החינוך ל

מיליון. סה"כ  9וההלוואה העומדת בעינה של ₪ מיליון  2-מיליון ל
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 8גני ילדים. קרנות הרשות עדכון מקורות מימון תב"ר ₪. מיליון  17,063

 39,932תוספת בסכום של  והגדלת תב"ר הקמת בנין העירייה,₪. מיליון 

מיליון  6,469לאחר שהשלמנו את כל הקרנות. ממשרד הפנים ₪ מיליון 

כופר ₪. מיליון  10תקציב העירייה ₪. מיליון  24,338קרנות הרשות ₪. 

סך הכול, סליחה, אני ₪. מיליון  62סך ההלוואה  ,₪אלף  500חניה 

מיליון  98,028א מיליון. הסך הכול הו 18,975מתקן, קרנות הרשות הוא 

 .₪ 

 11עדכון מקורות מימון לתב"רים המפורטים ברחובות שונים בסך של  

 לפי הפירוט: ₪ מיליון 

וזיקות הנאה בסך ₪. מיליון  10מרכז העיר ₪. מיליון  14רח' שיבת ציון  

 ₪. מיליון  3של 

לאגודה ₪  1,000ותת סעיף נוסף זה אישור תרומה שנתית על סך  

 . 2017לשנת למלחמה בסרטן 

אז כפי שצורף לכם הנושא של עדכון מקורות מימון התב"רים, יש  

 מישהו שמבקש להתייחס להחלטות ועדת הכספים?

לביה"ס בגבעת אלונים?  אני רוצה לשאול מה התקצוב של משרד החינוך א. גרינבלום:

 מה סך הכול התקצוב שלו? 

התקציב צריך ₪. מיליון  6התקצוב של בי"ס אלונים נכון לעכשיו הוא  ע:”י. פרץ, רה

מיליון, לא כולל את  14,7-שהיא כמכרז זכיית הלהיות מאושר בהתאם ל

 גני הילדים. 

בחישובים האחרונים של משרד החינוך, היות ואנחנו יוצאים לבית ספר  

ו לנו כיתות הראשונות אז הם נתנ 6-, התחלנו את הכיתות 12צומח של 

שלושה שלבים כמו שאתה, אם מיליון הראשונים, שלב א'. יש  6-את ה

 אתה מכיר את השלביות. 

מיליון. נציג בפניהם כמובן את החוזים שלנו עם  6אז שלב א' הזה הוא  

מיליון הנוספים, ולאחר מכן סוף פרויקט  6-הקבלנים ואז נקבל את ה

שמבקש להתייחס? יש עוד מישהו החסר. מראים השלמה ומקבלים את 

 אני מודה לכולם. אושר פה אחד.מי בעד? 
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. הסמכת עובד העירייה, מר רונן רוזנפלד, סגן הגזברית למלא את מקומה של גזברית 2

העירייה, הגב' אסתר אברמסון, בזמן היעדרותה הזמנית, לרבות הענקת סמכויות חתימה 

 עפ"י דין.  

הסמכת עובד העירייה, מר רונן רוזנפלד, סגן הגזברית למלא את מקומה  ע:”י. פרץ, רה

של גזברית העירייה, הגב' אסתר אברמסון, בזמן היעדרותה הזמנית, 

כולם מכירים את רוזן, נכון? לרבות הענקת סמכויות חתימה עפ"י דין. 

 אז אנחנו נעלה להצבעה. מי בעד? יש מישהו שמבקש להתייחס? 

 ני מודה לכולם.. אאושר פה אחד 

 

 מינוי נציגת ציבור כחברת דירקטוריון בחברה הכלכלית לפיתוח קרית אתא בע"מ,  .3

   הגב' קרן בכור טייטלמן.

מינוי נציגת ציבור כחברת דירקטוריון בחברה הכלכלית לפיתוח קרית  ע:”י. פרץ, רה

 18אתא בע"מ, הגב' קרן בכור טייטלמן. היא רו"ח, היא מרח' בונר 

אתא, היא בגבעת טל, היא תושבת העיר. היא הסכימה להיות  קרית

 דח"צית בחברה הכלכלית. 

אנחנו שלחנו את הנתונים שלה כמובן לוועדה לאישור מינויים  

בתאגידים ציבוריים, כמו הרשות המקומית. ויש כמובן את קורות 

כולנו מקווים שהיא ראויה, בעצם , החיים, מישהו מבקש לעיין ולראות

יש מישהו שמבקש להתייחס? לשאול ם. זה מה שהיא עוסקת. התארי

 אנחנו מודים לכולם.  אושר פה אחד.מי בעד? שאלה? 

 

אישור הסכם עם המועצה האזורית זבולון לתוכנית מתאר כוללנית, ובה שינוי גבולות . 4

 שיפוט בין עיריית קרית אתא למועצה האזורית זבולון.

אישור הסכם עם המועצה האזורית זבולון לתוכנית מתאר כוללנית, ובה  ע:”י. פרץ, רה

שינוי גבולות שיפוט בין עיריית קרית אתא למועצה האזורית זבולון. 

אנחנו צירפנו לכם את ההסכם וגם  מפה שאיתה תוכלו איכשהו 
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 להתמצא ולראות את השטחים שעוברים. 

תאר הכוללנית של בעצם ההסכם הזה מעיד יותר על השלמת תוכנית המ 

קרית אתא. מדובר בתוכנית מתאר מאוד מאוד גדולה ששטח ההיקף 

אלף דונם, כאשר נכון להיום אנחנו  27-של העיר קרית אתא מגיע לכ

אלף דונם קרית אתא. אנחנו מגדילים את  16מדברים בתא שטח של 

 העיר בהרבה יותר.

, 6ת תממ/היא בעצם תואמת את תוכנית התמ"מ, תוכנית מתאר מחוזי 

וכמובן את כל התוכניות המתאריות הארציות של מדינת ישראל, 

 ושאר התמ"אות של כבישים ודרכים.  35תמא/

התוכניות הארציות ובעצם התגבשה תוכנית מאוד אנחנו ענינו על כל  

מאוד טובה, ברצף אורבני מאוד טוב וגם כן יודעת לחדד נכון גם את 

גבולות אזורי התעסוקה והשימושים למסחר ולתעסוקה באזור אחד, 

וכמובן כל הרצף האורבני של בינוי של שכונות, גם המערביים, גם 

 הדרומיים, גם הצפוניים של העיר. 

זה יש גם את כל המפעל התעסוקתי הגדול של בית החולים,  בתוך 

האוניברסיטה, מתחם הספורט הגדול, מפעלי ההייטק שנמצאים בתוך 

 המשולש הזה. 

וגם ההסכם הזה בעצם סוגר את כל הגבולות שלגביהם השטחים  

שאנחנו מכירים בשדות המעובדים בצורה חקלאית היום, בין שכונת 

נוה חן ליער ברנדס והאזור של מטעי האבוקדו פורסיטק לנוה חן ובין 

גבעת הרקפות, בן עמי בשכונות של גבעת הרקפות, ז'בוטינסקי, פלמ"ח, 

 והאזורים האלה, וכמובן הצד הדרומי של גבעת רם. 

כל האזורים האלה בעצם יהיו חלק מהעיר קרית אתא. אם אתם  

ת אתא באזור הזה אז השטחים שעוברים לקריתסתכלו על התצ"א כאן 

המקטע המלבני הזה, זה כביש זה המשולש הזה באזור התעשייה, כאן. 

הראשי. כל תא השטח הזה מכאן, מהנקודה  772וזה כביש א'  772

הזאת, כל זה ככה בסטריפ הזה עד לכאן, כל השטח הזה הוא שטח 

לשיפוטה של העיר קרית אתא עם היכולת שלנו להוציא כמובן שעובר 
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 היתרים.

של יער ברנדס אז כל המשולש הזה, כולל הציר הזה ממש,  בנקודה הזו 

כל זה, עובר לשיפוט של קרית אתא. כאן משולש קטן באזור הזה 

. בנקודה הזו כאן אף הוא עובר לקרית אתא 450שנמצא בתוך תוכנית כ/

, אז 22כל השטח הצפוני הזה, מערב לקרית אתא, מכאן לכאן, זה כביש 

ד לגבעת הרקפות שנמצאת כאן למעלה, מזרחה לקרית אתא ע 22מציר 

כל תא השטח הזה יצורף אנחנו לא רואים את זה ממש פה בתצ"א, 

 לקרית אתא. 

 זה עוד עיר. מ. ברגר עטרה:

 זה לא עוד עיר, זה הכפלת העיר, כן. ע:”י. פרץ, רה

 כן, עוד עיר. מ. ברגר עטרה:

כאן את תא השטח הזה  זה עיר נוספת. בנוסף לזה יש לנוממש.  ע:”י. פרץ, רה

עד לנקודה הזו. זה תא השטח מהנקודה הזו, כל זה עד לכאן, כל זה יורד 

כאן יצורף תא שטח שיצורף לקרית אתא בנקודה הזו כאן, ובאזור הזה 

נוסף של קרית אתא, האזור הזה. שני המקטעים המלבניים האלה 

 לקרית אתא. והמקטע המלבני הזה יצורף 

ה, באזור הזה יש כאן פעמון מאוד גדול במסגרת כל שאר האזורים האל 

התוכנית, אנחנו נראה אותה בתוכנית המתארית, זה יהיה השלב 

האחרון לפיתוח של התוכניות בצירוף השטחים האלה של המועצה 

האזורית. בינתיים כמובן הקרקעות האלה ימשיכו להיות מעובדים 

ו כאן, באזור בנקודה הזביאליק  קריתחקלאית וזה ההסכם שלנו עם 

 של השכונות הצפוניות.

ההסכם שלנו עם קרית ביאליק זה שבתא השטח של הפארק  

המטרופוליני הגדול אנחנו נמשיך לתת להם לעבד את החקלאות שם 

הם ימשיכו לעשות את העבודה שם שנה.  25לשנות דור, משהו כמו 

ואנחנו כמובן בחלקים הצמודים אל השכונות הם יהיו חלקים שהם יהיו 

הפארק המטרופוליני וכמובן הפארק שישרת את מפותחים לטובת 

 השכונות. 
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הוא יש כאן את המאגר מים באזור יותר מרוחק, אזור מאגר המים  

היום מדובר במאגר  יהיה מאגר מים הרבה יותר גדול ממה שהוא היום.

. הוא 2אלף קוב, אנחנו הולכים להגדיל את המאגר הזה לפי  300של 

יהיה מאגר תיירותי, הוא יהיה חלק מפארק שיזרום כמובן בטבעת 

יורדים בטיילת ונכנסים אל  ירוקה שבאה מטיילת מנחם בגין, אנחנו

 ממש אל אזור בריכת המים.  המאגר,

גם ממערב ומצפון יוכלו להגיע כל התושבים, גם מדרום, כלומר  

לאיזשהו תהליך של פארק.אנחנו נמצאים ממש בעיצומם של תהליכי 

 חתימות ותוכניות ואישור של תוכניות. 

 כמה זמן לקח דבר כזה?  צ. אסולין:

 המון שנים.  ע:”י. פרץ, רה

 זה מה שאני אומר, כמה שנים? צ. אסולין:

זה לא מה שנקרא, תראו, בקרית אתא מה שקרה זה שאנחנו עבדנו  ע:”י. פרץ, רה

כמובן בהכנת תוכנית התמ"מ, אנחנו היינו שותפים לאישור תוכנית 

התמ"מ לא ככה באה באויר אלא אנחנו מבעוד מועד ליטשנו התמ"מ. 

 את היהלום שנקרא קרית אתא.

את כל ההבנה וההתמצאות האמיתית של קרית אתא במרחב, באזור,  

זה הכניסות של קרית אתא. ואם אנחנו מדברים על הכניסה המזרחית, 

אם אנחנו מדברים על הכניסה הצפונית. אנחנו פתחנו כניסות נוספות 

, אנחנו רואים כניסות חדשות לתוך העיר קרית אתא, 22במסגרת כביש 

אנחנו רואים כניסות חדשות גם במסגרת של הכניסות מגבעת אלונים, 

 ה נוספת.מחלף חדש, כניס

אנחנו רואים את מחלף סומך שהוא הכפיל את הכוח שלו מבחינת  

, מי 6הרוחב של הציר מהכביש. אנחנו כבר מוכנים לקבל את כביש 

לצערנו בתל רגב יכול לראות ומי שהלך לבקר  70שנוסע על ציר כביש 

 18. אנחנו בשנה הבאה, סוף 6כבר את המחלפים ואת הגשרים של כביש 

ונרד בהתחלה בסומך, וגם כן  6, כבר נתחיל לנסוע על כביש 18או אמצע 

בעתיד אנחנו נרד במחלף זבולון, קרית אתא, שזה מחלף שמחבר בין 



 

 9  25.10.2017ישיבת מועצה מן המנין  מיום 

ן קרית אתא וזה רכסים במעלה למעלה, איבטין, רכסים איבטין, זבולו

יהיה מחלף נוסף שיכניס אותנו ישר למרכז העיר. עם הציר האחרון של 

 שאנחנו מכירים אותו, הציר שנוסע כאן באזור הזה.  780

אנחנו פשוט ראינו את זהו. זו לא עבודה פשוטה, זה המון המון שנים,  

כל הדברים האלה, הכנו אותם במסגרת התמ"מ, גם המשולש, בית 

ל מה שאנחנו דיברנו עליהם אנחנו קיבלנו אותם תכנונית גם לים, כהחו

,  בעצם בכל התוכניות האפשריות 6, גם בתממ/40, גם בתמא/35בתמא/

אנחנו קיבלנו את האפשרות הזאת להבין שקרית אתא היא בעצם 

 המענה המשני במרחב המטרופוליני.

תר. הוא גדול יוחיפה של כלומר יש מטרופולין בחיפה, המטרופולין  

ממש בליבת המטרופולין, גם קרית אתא היא בליבת המטרופולין. 

האזור התעסוקתי שלה יושב בליבה עצמה, מחוות הגז, צומת הל"ט 

וכמובן כל הציר הענק הזה עד צומת קרית אתא וכניסה מצומת קרית 

דרומה,  772של כל מפרץ חיפה דרך כביש בהתנקזות  772לכביש אתא 

ך את קרית אתא להיות חלק מהליבה כל האזור הזה בעצם הופ

 האמיתית של זה.

 22אנחנו השער של כל הצפון. היום נהריה, עכו וכולם נכנסים דרך כביש  

עד הצפון, עד הדרום, ונכנסים אל המשפך התעסוקתי הגדול. אנחנו 

רואים גם מהאזור הצפוני שכל גוש משגב, איבלין, טמרה, שפרעם, גוש 

האחרות בצד הצפון מזרחי גם כן נכנסים  משגב עצמו וכל שאר הערים

דרכנו. גם הערים האחרות נצרת, טבריה וכל שאר הישובים היותר 

 70מזרחיים הם כמובן נכנסים דרך צומת סומך, מתפצלים בכביש 

 לאזור התעסוקתי.  772ונכנסים דרך קרית אתא בכביש 

וך וכמובן נכנסים ממש לת 781בזה, דרך כביש  22נכנסים דרך כביש  

עוד ייתן תנופה נוספת לכל  781קרית אתא, וכמובן הציר החדש של 

המרקם התעסוקתי החדש של המע"ר, של מרכז העסקים החדש של 

בעזרת השם כשיבשילו כל התוכניות אנחנו נראה לכם את קרית אתא. 

כל התוכניות שמחברות בעצם את רצף הבינוי של קרית אתא. אז זהו, 
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 זה בנושא ההסכם.

בסך הכול ההסכם שלנו עם מועצה אזורית זבולון הם בשיתוף עימם, זה  

 20נעשה בדרך של באמת הגינות, גם מצד המועצה האזורית זבולון, זה 

שנה של יחסים. אין יותר מה שנקרא את אותם מאורעות שחווינו בזמנו 

 של שנאה וקיטוב בין הקיבוצים מצד אחד ובין המועצה עצמה וכמובן,

 מי זה ראש המועצה? :צ. אסולין

שנה את המועצה האזורית זבולון.  15-דב ישורון שמשרת כבר למעלה מ ע:”י. פרץ, רה

וזה התחיל משלמה חבר שגם כן היה שותף לתהליך הראשוני ראשוני, 

ת שבאמת אפשר להגיד כל הכבוד לו ולהגיד אבל דב ישורון הוא אישיו

תודה רבה לאנשים האלה, כי הם באמת הסתכלו מתוך ראיה ממש 

ממלכתית, עניינית, תוך תפיסה והבנה שהתמ"מ מכתיב עניין, היה זמן 

לכולם להתנסות להתיישר, ואנחנו בעצם שיתפנו איתם פעולה. לא הם 

לא להשיג את הכול. מפסידים ולנו, אני מקווה שלא יהיה לנו חסר א

זהו. זה מה שיש לי לומר על ההסכם הזה שבעצם מחזיר מה שנקרא 

אני מודה לכולם.   אושר פה אחד.עטרה ליושנה מקדמת דנן. מי בעד? 

 הישיבה נעולה.

 

 סוף הישיבה
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